

2019 春季班入學外籍新生宿舍床位申請說明

The dormitory application of new student for 2019 spring

春季班因宿舍床位有限，如有需求請於 2019 年 1 月 18 日前逕洽住宿服務中心 (聯絡 E-mail：llhsu@fcuoa.fcu.edu.tw，來信註明學生證號、姓名、系級、性別等資訊)或自行安排住宿事宜。

You can apply for student dormitory, or make your own arrangements for accommodations. If accommodation is needed, please send an e-mail to llhsu@fcuoa.fcu.edu.tw (include Name, Student ID No, Department, gender, and so on) by **January 18, 2019**.

宿舍名稱 Student Dormitory	男生宿舍 Male Dormitory 台逢學園 Tai-fong	女生宿舍 Female Dormitory 寶贊大樓 Baozan Building
房型(代號) Room Type	雙人套房 O Twin Room O	雙人套房 V Twin Room V
一學期住宿費 Dorm fee	新台幣 11,880 元 NT\$ 11,880	新台幣 13,680 元 NT\$ 13,680
一學期管理費 Management fee	新台幣 2,700 元 NT\$2,700	新台幣 3,000 元 NT\$3,000
住宿保證金 Deposit	新台幣 1,500 元 NT\$1,500	
其他費用 Other Charges	水電費另計 Water and electricity is extra	

- 住宿期間: 2019 年 2 月 11 日至 8 月 25 日中午 12 時止
Duration : February 11, 2019 ~ August 25, 2019 at 12:00.
- 管理費及住宿保證金請於入住時繳交宿舍服務台，住宿保證金於退宿離舍時退還。
The deposit and management fees will be paid when checking in at the dormitory service desk. The deposit will be refunded after check out.
- 宿舍房型請參閱住宿服務中心官網 -宿舍介紹(<http://www.shs.fcu.edu.tw>)
For more information please see the Housing service Center website at <http://www.shs.fcu.edu.tw/>